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Emlékeztető 

Az Egyesületi Elnökség 2013. június 11-én 14:00 órakor Budapesten a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesület, VII. Madách Imre út 5. III. emeleti irodájában megtartott 
nyilvános üléséről. 
 
Jelen voltak: Béres József, Haddad Richárd, Vinkovits András, Hartmann Bálint, Kovács 
András, Bánhegyesi Attila, Kovács László helyett Kunyik Sándorné, Dési Albert, Pálfi 
Zoltán, Görgey Péter, Hollósy Gábor, Dr. Tóth Judit, Orlay Imre, Veisz Imre, Rejtő János, 
Tóth József, Rubint Dezső, Elnökségi tagok, továbbá Balázs Péter, Tóth Péterné, Günthner 
Attila állandó meghívott. 
Kimentette magát: Dr. Kádár Péter, Nagy János, Ángyánné Kiss Zsuzsanna 

Első napirendi pontként Béres József köszöntötte az új elnökséget. Ezt követően 
gondolatébresztő előadást tartott elképzeléseiről, az új elnökség feladatairól. Kiemelte, hogy 
hiányoznak a nyílt viták a közös fórumokon (OET, KKGY), fontos feladat a tagság 
aktivizálása, a MEE véleményformáló szerepének erősítése, a tagság korfájának stabilizálása, 
a megfelelő információáramlás (networking) biztosítása és a működés stabil finanszírozása. 
Ezen feladatok mentén kívánja a MEE stratégiáját újragondolni. Annak érdekében, hogy több 
szempontból megközelített stratégiát alkossunk, az Egyesületi Elnökség minden tagjával 
szeretne személyesen egyeztetni 2013. augusztus 31-ig. 

Második napirendi pontként Haddad Richárd az előző Egyesületi Elnökségi üléseken 
elhatározottak helyzetének áttekintésével kapcsolatban adott rövid tájékoztatót:  
• A Tisztújító Küldöttközgyűlés zökkenőmentesen lezajlott. 

• A MEE MEKH üzemi szervezetnél nem végezték el a tisztújítást a személyi változások 
miatt. Ezt nyáron pótolni kell. Ha nem történik meg a szeptemberi Egyesületi Elnökség 
nevezhet ki vezetőt, vagy megszüntetheti a szervezetet. 

• Az Elektrotechnika cikkfeltöltő rendszer elkészítésével kapcsolatban a kinevezett 
munkabizottság júniusban ül össze és megteszi javaslatát. 

• Dr. Schanda János professzor emeritus felterjesztése állami kitüntetésre megtörtént. 

Harmadik napirendi pontként Haddad Richárd ismertette a 89. KKGY határozataiból 
adódó feladatok állását: 

- A KKGY által elfogadott új Alapszabály beadását valamint a képviseleti jogosultságok 
ügyintézését Elnökségi határozat alapján a Kurátor Kft. végzi. 

- A KKGY elfogadta az új tagdíjakat, amelyek 2014-től lépnek érvénybe. 
- Az Elnökséghez tartozó szakmai bizottságok (Elektrotechnika Szerkesztőbizottság, 

Technikatörténeti Bizottság, Szabványosítási Bizottság, Vándorgyűlés Szervezési 
Bizottság, Okos Hálózat Okos Mérés Munkabizottság, MEE FAM Munkabizottság, 
Díjbizottságok) vezetőivel a nyár folyamán személyesen fog egyeztetni az Elnök és 
Főtitkár és ezt követően tesz javaslatot az Elnökség számára. Béres József javasolta, hogy a 
Közgyűlés által választott bizottsági elnököket (Gazdasági Bizottság, Oktatási Bizottság, 
Kommunikációs és Marketing Bizottság, Szervezési Bizottság, Szakmai Tudományos 
Bizottság) bízzuk meg, hogy a nyár folyamán egyeztessenek a régiók, szakosztályok, 
társaságok képviselőivel és annak megfelelően tegyenek javaslatot a szeptemberi Elnökségi 
ülésre a bizottságok tagösszetételére. Az Egyesületi Elnökség a javaslatot 29/2013 számú 
határozatával egyhangúan elfogadta. 
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Kunyik Sándorné bejelentette a VET székhelyváltozását, amely bejelentését a MEE-nek kell 
megtennie mivel a jogi személyiséggel rendelkező társaságok székhely címe fel van tüntetve 
a MEE Alapszabályában.  

Negyedik napirendi pontként Haddad Richárd az Egyesületi Elnökség 2013. II. félévi 
írásban is kiküldött munkatervének kiegészítési javaslatait ismertette. Szeptemberre bekerül a 
napirendek közé a MEE új stratégiájának tárgyalása. Az OET-re már az Egyesületi Elnökség 
által elfogadott stratégiát kell vinni. Állandó napirend lesz a Társaságok, Régiók, 
Szakosztályok tapasztalat megosztó bemutatkozásai, aktuális helyzetjelentései. Kovács 
László a MEE VET elnöke elvállalta a szeptemberi bemutatkozást. A változtatási 
javaslatokat az Egyesületi Elnökség 30/2013 számú határozatával egyhangúan elfogadta.  

Ötödik napirendi pontként  Haddad Richárd a 61. vándorgyűlés támogatójának és 
társszervezőjének kiválasztásával kapcsolatban adott tájékoztatást és ismertette az ezzel 
kapcsolatos feladatainkat. Rubint Dezső és Veisz Imre tájékoztatta az Elnökség tagjait, hogy 
az E-ON Tiszántúli Áramhálózati Zrt. elvileg nyitott a főtámogatói cím betöltésére a 
TITUKO pedig a társszervező szerep vállalására. Ennek megfelelően az Elnökség javasolja 
az E-ON Tiszántúli Áramhálózati Zrt-t főtámogatónak a TITUKÓ-t pedig társszervezőnek. A 
nyár folyamán megkezdjük az ez irányú tárgyalásokat, amelyeken a TITUKO képviselője 
lehetőség szerint részt vesz és Béres József személyesen tárgyal az illetékesekkel.  

Hatodik napirendi pontként  Kovács András adott szóbeli tájékoztatást a 60. vándorgyűlés 
előkészítéséről. Felhívta a figyelmet arra, hogy a lejárt határidő ellenére még mindig csak az 
előadás vázlatok 50%-ka van feltöltve. A szerdai plenáris ülés előadóinak felkérésében előre 
kell lépni, mert még kevesen igazolták vissza az előadás megtartását. A2 szekcióban, amelyet 
Dr. Vajda István vezet 5 előadás fog elhangozni 2-2 előadóval, de a pontos címek még 
mindig nincsenek meg, ezért a beküldött téma tárgya lesz meghirdetve. Több visszautasított 
előadónak felajánlottuk az Elektro Pódiumon történő bemutatkozási lehetőséget, amelyet 
csütörtökre szerveztük egy szűkebb kört befogadó terembe. Ezek levezető elnök nélküli, nem 
moderált előadások. Tízen már visszajelezték, hogy elfogadják a felajánlást. A kiállítási 
területen összesen 4 x 4 m2 van még szabadon. Állásfoglalásokat három témakörben 
tervezünk előkészíteni és a helyszínen megvitatni: 1. Villamos-energia termelés, moderátor: 
Kovács András; 2. Villamos hálózatok, moderátor: Dr. Varjú György; 3. Villamos-energia 
fogyasztás, moderátor: Haddad Richárd. Ezekbe a témákba várjuk a szekcióvezetők 
vitaindító javaslatait a saját előadásaikból. Görgey Péter és Vinkovits András részéről 
javaslat hangzott el azzal kapcsolatban, hogy a MEE ismertsége, elismertsége, 
véleményformáló szerepe és a sajtó visszhang miatt érdemes lenne meghívni a témákban 
illetékes politikust. Kovács András megjegyezte, hogy rendezvény szervezés szempontjából a 
témában illetékes neves politikusokkal kockázatos hosszabb távon előadóként tervezni, mert 
időbeosztásuk óráról órára változhat. Béres József a hozzászólások után kihangsúlyozta, hogy 
a 60. Vándorgyűlés fő témájának választott „Villamos energia rendszer 2020” irányvonal 
alapvetően meghatározza, hogy nem foglalkozunk aktuálpolitikával. A neves politikusok 
helyett viszont a fő témához kapcsolódó hazai és nemzetközi szinten is ismert „nagy 
neveket” hívunk a plenáris ülésre. Kovács András javasolta, hogy előzetesen küldjük ki a 
sajtónak azokat az izgalmas szakmai témákat, ami jelenleg érdekli őket. Vinkovits András 
javasolta, hogy a sajtó körében történő népszerűsítéshez kérjük pártoló jogi tagjaink 
segítségét, saját adatbázisaik felhasználásával. Béres József támogatta a sajtó meghívásával 
kapcsolatban elhangzott ötleteket.  

Hetedik napirendi pontként Béres József kérte az Elnökség tagjait, hogy tegyenek 
javaslatot a Magyar Elektrotechnikai Egyesületért díj jelölésre. Kovács András az OBO 
BETTERMANN Kereskedelmi és Szolgáltató Kft.-t javasolta a díjra, mivel évek óta 
hirdetnek az Elektrotechnikában, kiállítanak rendezvényeinken, támogatják egyesületünket 
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anyagi és személyi erőforrásaikkal. Az Egyesületi Elnökség 31/2013 számú határozatával a 
Magyar Elektrotechnikai Egyesületért díj OBO BETTERMANN Kereskedelmi és 
Szolgáltató Kft.-nek ítélését egyhangúan elfogadta.  

Egyebek 

• Rubint Dezső felvetette az áthúzódó Elnökségi akciók kezelésének kérdését. A régiós 
programok támogatásával kapcsolatban idén volt egy pályázó. A KKGY előtt 4 nappal 
jött a kérés. Hogy kezeljük? Béres József válaszában megerősítette, hogy amíg nincs új 
stratégia, működik tovább a régi rendszer. 

• Dési Albert a MEE figyelmébe ajánlotta a „gyerek ne féljen az áramtól” illetve a 
„kontárok kíméljenek” témákat. Dr. Tóth Judit a felvetésre reagálva elmondta, hogy az 
Elektrotechnikai Múzeum sikeres óvodás és iskolás programokat működtet. Béres József 
felajánlotta, hogy a kapcsolódó ismertető anyagokat szívesen feltesszük a MEE 
honlapjára.  

• Hollósy Gábor felhívta a figyelmet arra, hogy a számviteli és a könyvelési kimutatások 
néha indokoltan ugyan, de eltérnek egymástól, amelyet jó lenne tisztázni, hogy mindenki 
számára érthető legyen. Észrevételeit el fogja küldeni. Béres József az új GB figyelmébe 
ajánlotta a felvetést.  

Budapest, 2013. június 11. 

 
 
Összeállította: Jóváhagyta: 

 
 

 

Günthner Attila Béres József Haddad Richárd 
Irodavezető Elnök Főtitkár 

 


